
Referat af ordinært menighedsrådsmøde torsdag den 29.-08. 2024 kl. 18:30 i Sct. Thomas sogn,  

L. I. Brandes Allé 5.  

 

Afbud: Palle Voss, Freja Sørensen, Emil Gurresø, Tina Hass Hansen 

Fraværende: 

Til stede: Margit Lykke, Sanne Aakermann Østrup, Katharina Ravn, Helle Sørensen, Anna Vestlev Sandfeld 

(tidl. Helqvist), Lotte Andersen, Vibeke Døssing, Helle Poulsen, Charlotte Grunnet, Dorte Thomsen 

Referent: Dorte Kvist 

Dagsordenen er inddelt i en samtykkedagsorden og en almindelig dagsorden. Ethvert medlem kan bede 

om, at et punkt flyttes fra samtykkedagsordenen til den almindelige dagsorden, såfremt punktets indstilling 

ikke kan godkendes af medlemmet. Øvrige punkters indstilling godkendes derefter enstemmigt. 

A. Samtykkedagsorden                                                            

1.  Godkendelse af dagsorden. Rettelse til budget 2025, hvor der blev godkendt 750.000 kr. til udbedring af 

sætningsskader på Falkonergårdsvej: Lotte Andersen undersøger, hvorvidt beløbet skal deles mellem 

overbo og kirken. 

 

 

B. Almindelig dagsorden 

Meddelelser: 
         a. Formanden:  
         b. Kontaktpersonen: Møde med kirketjener afviklet. Kirketjeneren møder kl. 8. 
         c. Kasserer: 1. kvartalsrapport anerkendt i provstiet 
         d. Meddelelser fra udvalg: Kirkeudvalg v. Vibeke Døssing: Der skal indhentes byggetilbud til VD’s 
badeværelse ud fra arkitekts tegning. VD indkalder til møde i udvalget. 
         e. Andre:  
         f. Vigtige datoer:                                                                                                                                           
Budgetsamråd 10. september kl. 19 i Falken, Skt. Lukas Kirke.  
 
  
 
 

 
1. Fremlæggelse af 2. kvartalsrapport / v. Lotte Andersen. Kvartalsrapport godkendt 
2. Arbejdstilsyn / v. Sanne Østrup.  

Arbejdstilsynet har henvendt sig til kontaktpersonen efter uanmeldt besøg i kirken. Der blev 
påpeget uklarhed i kommandovejene for kirketjenerne. Menighedsrådet drøftede det og vil gerne 
arbejde videre med henvendelsen fra Arbejdstilsynet. Dette bliver meddelt Arbejdstilsynet. 
Personalet tager det til efterretning og vil forsøge at kommunikere klart ved det ugentlige 
kalendermøde. 

3. Status på sognehus / v. udvalget  
Sognehusudvalget og arkitekt Finn Nørgård fra BIG har haft foretræde for Frederiksberg Byråds 
Klimaplan-og boligudvalg. Udvalget redegjorde for den nuværende situation angående sognehus. 



4. FDF og nyt sognehus. Punktet udsættes 
5. Budgetsamråd 10. september:  

Budgetsamrådet skal tage stilling til, om reserven må overstige 5 % af ligningen. 
Budgetsamrådet skal stemme om, hvorvidt provstikoordinatorbestyrelsen kan 
fortsætte sit arbejde som et § 43a samarbejde. Menighedsrådet anbefaler et JA til punkterne. 

6. Kommunikationsmedarbejder til studiepræsterne / v. Dorte Thomsen & Charlotte Grunnet 
Studiepræsterne vil med menighedsrådets accept sende en ansøgning til provstiet om en 
kommunikationsmedarbejder 12 ugentlige timer. Menighedsrådet bakker op om ansøgningen. 

7. MR-valg 
8. Evt. 


